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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:1865 Provorter för körkort läggs ned

Regeringen har uppenbarligen inte brytt sig om att Trafikverket lagt 
ned teoriproven för körkort i Mariestad? Trots protester från både körskolor, 
elever och kommunen så har Trafikverket tagit bort teoriproven från Mariestad.

Att regeringen nu accepterar att cirka 300–500 elever per år ska behöva resa 4–
7 mil för att ta sig till Skövde innebär både problem för eleverna men också en 
onödig miljöbelastning att förflytta alla dessa elever till Skövde. 

Fler behöver ta körkort, fler behöver ha körkort för att få jobb i Skaraborg. 
Regeringens politik och Trafikverkets agerande är synnerligen märkligt om 
man vill värna om att fler ungdomar får jobb, en bättre miljö och landsbygden.

Regeringen borde i stället ha agerat så att Mariestad med flera orter kunde fått 
ha kvar sina teoriprov och förarprov, för att öka tillgängligheten och underlätta 
för fler att ta körkort.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

Avser ministern att göra något för att teoriproven återigen ska startas upp i 
Mariestad?

 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-08-15
Besvaras senast
2022-08-29
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


